
 

 

 

 

         

Inowrocław, 29 listopada 2019 r. 

 

WDT-I.0003.64.2019 

 

  

     Pan  

  Patryk Kaźmierczak 

       Wiceprzewodniczący  

       Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

       Pan  

       Jarosław Kopeć 

       Radny  

Rady Miejskiej Inowrocławia 

      

 

  

Odpowiadając na interpelację z 20 listopada br. w sprawie poprawy bezpieczeństwa 

pieszych na terenie Miasta Inowrocławia poprzez zastosowanie dodatkowych rozwiązań  

w postaci punktowych elementów odblaskowych tzw. „kocich oczek” w rejonie przejść  

dla pieszych informuję, że przedstawione rozwiązanie jest już stosowane na drogach 

będących w zarządzie Prezydenta Miasta Inowrocławia, m.in. na ul. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego, al. 800 – lecia Inowrocławia, ul. Szarych Szeregów czy ul. Jana Molla. 

Działania polegające na poprawie bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu 

drogowego, realizowane będą przez Miasto sukcesywnie w miarę posiadanych środków 

finansowych. 

 

 

                                                                                z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

            Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

 

           Ewa Witkowska 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia, 

2. Wydział Organizacyjny i Informatyki, 

3. a/a. 


